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U prilogu akta dostavljamo Vam odgovor na zastupničku inicijativu zastupnika Mahira Devida
pokrenutoj na 34. Radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo, održanoj 07.04.2021. godine,
koji je sačinio direktor OJ Ilijaša prim.dr. Nijaz Štitkovac, a sa istim sam saglasna.

S poštovanjem,

DOSTAVITI:
- Naslovu
- generalni direktor
- a/a
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V. D. GENERALNI DIREKTOR

Mr. sci. med. prim. dr Amela Kečo
Specijalista porodične medicine
Vrazova 11, Sarajevo
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PREDMET: Prijedlog odgovora na zastupničku inicijativu Skupštine Kantona Sarajevo

Na 34. radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo, održanoj 07.04.2021. godine zastupnik Mahir Dević
pokrenuo je slijedeću inicijativu:
1. „ Upučujem inicijativu prema Minstarstvu zdravstva Kantona Sarajevo da pripremi izmjenu Odluke o

usvajanju mreže ambulanti porodične/obiteljske medicine u JU Dom zdravlja Kantona Sarajevo od
27.01.2005. godine (Službene novine KS' br. 3/05), da se u istu uvrsti izgradnja nove ambulante
porodične medicine „Stari Opana Ilijaš će pa zaključku Op6inskog vijeća Ilijašpripremiti svu
potrebnu dokumentaciju i lokaciju za izgradnju iste te po potrebi učestvovati u sufinansiranju
izgradnje."

Odgovor:

Ideja o proširenju mreže ambulanti porodične/obiteljske medicine u Ilijašu na jog jednu ambulantu u
Starom Ilijašu javljala se i na Općinskom vijeću Ilijaš prije 5-6 godina. S obzirom na loša iskustva sa
novootvorenom ambulantom u Mrakovu, u smislu malog broja zdravstvenih kartona koji su iz Centralnog
objekta preneseni u tu ambulantu (svega 600 do 700), realizacija ove ideje ostavljena je na neki način
zamrznuta.

Trenutna situacija je slična tadašnjoj, posebno u smislu broja korisnika zdravstvenih usluga u Ilijašu, s tim
što je dodatno usložnjena pandemijom Covid-19. Mišljenja sam da ovakve odluke zahtjevaju ozbiljnu
analizu i stručnu raspravu, te izradu üzibiliti studije koja bi pokazala eventualnu opravdanost ove
inicijative. Svaka nova ambulanta troši resurse, kako ljudske tako i materijalne, i o tome treba voditi
računa. Ako će otvaranjem jog jedne ambulante za posljedicu imati sličnu sitauciju sa ambulantama u
Mrakovu, Gajevima, Kamenici i stomatološkoj ambulanti u OŠ „Stari Ilijaš", onda demo imati više
negativnih nego pozitivnih posljedica. Trenutno u Centralnom objelctu Doma zdravlja Ilijaš ima dovoljno
radnog prostora u smislu ordinacija porodične/obiteljske medicine, au i je problem hronični nedostatak
kadra po raznim osnovima, na čemu treba ponajviše poraditi.
Vjerujem da će ipak Ministarstvo zdravstva Kantona Sarajevo u saradnji sa relevantnim subjektima dati
najadekvatniji odgovor na ovu inicijativu.

S poštovanjem,

VREKTOR
Prim. dIt\Nijaz Štitkovac

Spec. otori o

Dostaviti:

-naslovu

-a/a




